



Dear freshmen,

We, the Student Council for Electrical Engineering & Information Technology (EIT), warmly welcome you to TU Braunschweig! We are a group of voluntary students here to support you with advice and assistance and to represent your interests in university "politics". The Student Council is also responsible for organizing events such as the orientation week, excursions, and the summer festival. We advise you to seize every opportunity to connect with your fellow students (including higher semester students!). Studying here is not a solo endeavor!

For staying in touch with your fellow students, we have created a WhatsApp group for your semester (see on the right). The Discord server is dedicated to entire study programs within the EIT field, allowing you to interact with higher semester students as well.

You can find a wealth of information about your studies on various internet platforms of TU Braunschweig and our Instagram page. The links to these resources, as well as the Discord servers and more, are available in the link collection. →

If you have any questions or problems, feel free to reach out to us anytime. We recommend joining the Stud.IP group for your respective study program for further information; the links to these groups are also available in the link collection.

To make the start of your first semester easier, we have prepared a small program for you: from **October 7th** to **October 11th**, there will be an **orientation week**. The first event will be held on the **October 7th at 10:30 AM in room SN22.1**. We will publish the entire plan for the week on [the faculty's website](#) and spread it through our student council's channels (see link collection).

The orientation week aims to help you get to know your fellow students and get a first impression of the university and Braunschweig. Additionally, we will introduce the student council and share some tips and general information about studying here at TU Braunschweig.

As every year, we also organize a **freshman weekend** for our first-year students, where we will all travel together to the Ferienheim Sorgenfrei in Sorge(Harz). This provides another opportunity to make new friendships and expand your social circle. So, keep the weekend from **October 25th** to **October 27th** free and sign up using the following link. You can find more information about the weekend on the registration page: [Freshman Trip Registration](#)

Furthermore we would like to invite you to our welcoming breakfast on **Tuesday, October 15th at 10 a.m in the foyer of the E-Tower**. Here you have the perfect opportunity to have a chat and start the day in a relaxed manner. Also there is plenty of food!

We are looking forward to meeting all of you!
Your Student Councils ET, IST & WiIng-ET

QR-Code Whatsapp
ink.tu-bs.de/V4ndqm



Linksammlung
fgeit.tu-bs.de/links



Discord EIT
discord.gg/QU7eb3EzFN



Online Information
fgeit.tu-bs.de/ersti





亲爱的新同学们,

我们是来自电气工程、信息技术和物理学学院 (Elektrotechnik Informationstechnik) 的学生组织 (Fachschaft EIT), 热烈欢迎大家加入不伦瑞克工业大学 (TU Braunschweig)! 我们是一群自愿的学生, 致力于为大家提供帮助, 代表大家对大学“政治”的兴趣。此外, 学生代表团也负责策划和组织活动, 如迎新周、企业参观或夏季庆祝活动。我们建议大家充分利用机会与同学 (包括学长学姐) 建立联系。在这里, 学习不是孤独的! 为了让大家更容易与同学们联系, 我们已经为大家的年级创建了一个 WhatsApp 群组 (请见右侧)。还有一个 Discord 社交群组专门面向 EIT 领域的所有学科, 所以大家也有机会在那里与高学期的学长学姐交流。

关于学业的许多信息可以在不伦瑞克工业大学的各种互联网平台以及我们的 Instagram 页面上找到。与此相关的链接, 包括 Discord 社交平台等, 都可以在链接集中找到。
→

如果大家有任何的问题或困难, 欢迎大家随时与我们联系! 此外, 我们建议大家加入所在专业的 Stud.IP 群组, 在 Stud.IP 群组大家可以得到更多的信息, 相关链接也都在链接集合里。

为了让大家都轻松地开始第一个学期, 我们为大家准备了一个小型活动: 从 10 月 07 日到 10 月 11 日, 我们将为大家举办一个迎新周。活动将于 10 月 07 日上午 10:30 点在 SN 22.1 教室开始。整个周的计划将发布在我们学院的网站 [Website der Fakultät / the faculty's website](#), 并通过我们学生代表团的各种渠道传播 (请参见右侧的链接集合)。在迎新周, 大家会有机会认识各自的同学, 对大学和不伦瑞克有一个初步了解。此外, 我们还会简要介绍我们的学生组织, 并为大家提供有关在不伦瑞克工业大学学习的一些提示和常规信息。

与往年一样, 我们还将为我们的新生举办一个新生周末活动, 我们将一起前往 Sorge(Harz) 的度假旅馆。这将是进一步结交新朋友和加深旧友情谊的绝佳机会。所以, 请在 10 月 25 日到 10 月 27 日的周末空出时间, 并在以下链接报名参加此次新生周末活动。

[Anmeldung und Informationen zur Ersti-Fahrt / Freshman Trip Registration](#)

我们也邀请大家加入我们在 10 月 15 日周二上午 10 点在 E-tower 大厅的新生早餐活动, 这也是一个非常好的机会跟大家一起聊天, 轻松地开启学期的第一天

我们期待与大家见面!
大家的学生组织 (ET, IST WiIng-ET)。

QR-Code Whatsapp
[lnk.tu-bs.de/V4ndqm](https://www.whatsapp.com/joinlink/123456789)



Linksammlung
[fgeit.tu-bs.de/links](https://www.fgeit.tu-bs.de/links)



Discord EIT
discord.gg/QU7eb3EzFN



Online Information
[fgeit.tu-bs.de/ersti](https://www.fgeit.tu-bs.de/ersti)

